
Referat af Bestyrelsesmøde d. 27. januar 2020 

Tilstede: Shirley, Mimi, Steen, Per og Eva. 

 

1. Steen sender forslag til mail vedr. Grundfejerforening MTHøjgård Jakob mailen 
sendes til godkendelse hos Bjarke inden afsendelse og alle kommer cc på. 

2. Vedr, - renter bankskifte revisor ikke særlig hjælpsom, Per undersøger med bank i 
Roskilde hvad de kan tilbyde ok kontakter evt. Benedikte. 

3. Vi udsætter gennemskyl af kloakker til der opstår noget akut. 
4. Ventilation problemer ved høj varme, Mimi får Jentek til at gå dem efter. 
5. Skilt til containerstation er godkendt af alle. 
6. Vedr. Tilbud på indhegning af containerstation, Eva kontakter Jakob  og vi dropper 

låse i første omgang afventer nyt tilbud. 
7. Sedler til opgange er godkendt Eva skriver til Rene og bestiller 20 stk 
8. Vedr Yousee, det er kun bestyrelsen der kan melde folk ud af grundpakken vi sender 

besked til Benedikte. Vedtaget at det koster kr. 1500,- om året i administrationsgebyr 
da Benedikte tjekker kvartalsregninger om antal stemmer. 

9. Adresse liste mangelfuld, Shirley sender den hun har til Eva. 
10. Mål. Tryk på varmt vand i 39, st.tv. KSVvs kommer onsdag d. 29 og rep. Eva følger 

op på hvad der er galt. 
11. Vedr utætte franske døre og køkkendøren , Per undersøger hvad der kan gøres. 
12. Der bliver skrevet på hjemmesiden hvert år at Juletræer kan stille ned lige efter 

Nytår. Shirley sørger for det. 
13. Vedr. Træer beskæring de bliver beskåret pænt til foråret og der bliver plantet 1 nyt 

træ ved sandkassen til foråret . 
14. Steen tager sig stadig af viceværtopgaver såsom elevatorer. 
15. Administrator af Facebook, Steen kontakter Yasmin igen. 
16. Alle kommer til Generalforsamling d. 2. April. 
17. Shirley kontakter Benedikte for at få skrevet de vedtægter der ikke kan blive tinglyst 

ind i husorden. 
18. Vi fik gennemgået budgettet er ok. 
19. Steen tager sig af udskiftning af lys ved elevatorer eller får en anden til det. 
20. Næste Bestyrelsesmøde er d. 24. Februar hos Mimi. 
21.  
22.  

 


